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                            In dit bulletin: 

                     De gezegelden 
    Israel  
    De Palestijnen  
   

   

               
               Gerard 

       

             contacten - nieuws – reacties 

                         Datum:   15-02-2024,  nummer 96 

 

Vrienden van de Jezus-Openbaring door de schrijfknecht en schrijfprofeet Jakob Lorber voelen zich met alle 

mensen van de wereld verbonden als schepsels en kinderen van één en dezelfde Vader. Deze hemelse Vader 

belichaamde Zichzelf ongeveer 2.000 jaar geleden in de Jezus Christus en manifesteerde Zich als Heiland en 

Leraar pas op zijn dertigste jaar, gedurende drie jaar. De geestvrienden van de Goddelijk Openbaring 

[h]erkennen in deze eeuwige bekendmaking een nieuw en groot Woord van God en beogen te komen tot een 

gezamenlijke vreugdevolle uitwisseling.   

     ZELFBESCHOUWING – ZELFONDERZOEK 

Homepage: www.zelfbeschouwing.info                      E-mail: zelfbeschouwing@gmail.com 

 

http://www.zelfbeschouwing.info/
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         ******* 

De gezegelden  

Openbaringen, het zevende hoofdstuk beschrijft de 144000 gezegelden uit elke stam van 

JAKOB: 

´En ik hoorde het getal van degenen, die verzegeld waren: honderd vier en veertig 

duizend waren verzegeld uit alle geslachten van de kinderen van Israel.´ (Openb.7:4-8) 

 

We trekken nu een vergelijking met de 12 zonen van Jakob en de 12 discipelen van Jezus naar 

de precieze en juiste volgorde. 
 

De 12 zonen van Jakob   De 12 discipelen van Jezus 
1. Juda  12000       <<<<->>>> Simon Petrus 

2. Ruben  12000       <<<<->>>> Andres, broer van Petrus 

3. Gad  12000       <<<<->>>> Jakobus, zoon van Zebedeus 

4. Ascher  12000       <<<<->>>> Johannes, broer van Jakobus 

5. Naftali  12000       <<<<->>>> Filippus  

6. Menasse 12000       <<<<->>>> Bartholomeus 

7. Simeon 12000       <<<<->>>> Thomas 

8. Levi  12000       <<<<->>>> Matheus  

9. Isaschar 12000       <<<<->>>> Jakobus, zoon van Alfeus 

10. Zebulon 12000       <<<<->>>> Thaddeus of Lebbeus 

11. Jozef  12000       <<<<->>>> Simon van Kana 

12. Benjamin 12000       <<<<->>>> Judas Iskarioth 

  144000 

 

Ruben van Leah        Gen. 29:32  (1e) Zien 
Shimon van Leah     Gen. 29:33  (2e) Horen 
Levi van Leah       Gen. 29:34  (3e) Begeleiden 
Judah van Leah     Gen. 29:35  (4e) Prijzen 
Dan van Bilhah (Rachel)     Gen. 30:6  (5e) Recht, Wet 
Nafthali van Bilhah (Rachel)     Gen. 30:8   (6e) Worstelen 
Gad van Zilpah (Leah)     Gen. 30:11  (7e) Hoop. Geluk. 
Asher van Zilpah (Leah)     Gen. 30:13  (8e) Vet, Overvloed 
Issachar van Leah    Gen. 30:18  (9e) Loon van de Heer 
Zebulon van Leah    Gen. 30:20  (10e) Gave, Gift   
Josef van Rachel     Gen.30:24  (11e) Er kome er nog één 
Benjamin van Rachel     Gen. 35:18  ( 12e) Zoon van rechterzijde 
          

Jezus is in gesprek met een Farizeeer. Deze zegt tegen Jezus: ´Maar als uit de zielen van de 

mensen van deze aarde uiteindelijk louter goden ontstaan, waar zullen die dan ruimte 

hebben om zich in hun goddelijke vrijheid, zelfstandigheid en macht te bewegen en te 

regeren en te heersen? Want ook een geest heeft een bepaalde ruimte en ook tijd nodig, 

ook al staat hij door zijn goddelijke eigenschappen boven ruimte en boven alle tijd.' 

http://www.zelfbeschouwing.info/
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´IK zei: '0 kleingeestig en volledig verschrompeld gemoed! Zag je nog nooit een 

sterrenhemel? Weet je nog niet wat deze sterren zijn die in zo'n groot aantal voor jou 

zichtbaar zijn?! Kijk, als er uit ieder atoom van deze aarde twaalfduizend 
zielen zouden ontstaan - wat zo'n enorm aantal zou opleveren dat in deze tijd 

ook de beste rekenaar dat niet voor mogelijk zou houden -, dan kwam er nog maar 

nauwelijks één ziel op een zonnewereld in de grote scheppingsruimte, laat staan op het 

nog veel grotere aantal aarden, die zich niet zelden met vele duizenden om een enkele 

zonnewereld bewegen.´ (GJE6-226:1,2) 

Waarom noemt Jezus hier in dit verband 12.000 zielen?  

Swedenborg schrijft in zijn boek ´De Apocalyps ontvouwd´, tweede deel, band 3, sectie 428: 

´Het hoedanige van hen die in het goede zijn, gescheiden van de bozen´.  Wie zijn dan hier de 

´goeden´ en de ´slechten´? Dus  allen die in de ware dingen vanuit het goede zijn, en vandaar 

zijn in de kerk van de Heer. Eerst wordt er gesproken over de 144000, daarna uit iedere stam 

van Jakob 12000.  

De geestelijke dingen worden niet geteld noch gemeten, maar toch komen zij hier vanuit de 

geestelijke wereld of vanuit de hemel. Getallen betekenen in de hemel, dus ook in de Bijbel, 

de hemelse dingen. Zelfs engelen spreken onder elkaar in getallen, want getallen bevatten een 

reeks dingen, welke zij gesproken hadden. Swedenbrg legt dit uitvoerig uit in zijn boek: ´De 

hemel en de hel, sectie 263, waar men dit na kan lezen. 

144000 betekent: ´zij, die in de ware dingen van het goede zijn´. Israel had 12 

stammen en deze 12 betekenen in de geestelijke wereld: de kerk. Israel staat dus symbool 

voor het ware religieuze. 144 komt uit 12x12 en twaalf betekent ´alle dingen´ en 144000 

betekent: ´alle dingen en allen´, dat wil zeggen: ´van de ware dingen vanuit het 

goede´.  

De grote getallen zijn een opsomming uit de kleinere getallen en de kleine getallen zijn een 

optelling van de enkelvoudige getallen. 144000 komt dus uit 12000 met 12 vermenigvuldigd. 

De grote getallen ontlenen hun betekenissen uit de enkelvoudige. De laatste zijn echter 

aanduidend en dus bepalend als het fundamentgetal. Dat lijkt heel logisch, maar de oorsprong 

van deze berekening is een geheel andere. 

Swedenborg schrijft dus dat de grotere getallen in hun aanduiding of betekenis hun oorsprong 

hebben uit de getallen 2,3,5 en 7. En dat is juist en goed. Samen vormen zij in het verborgen 

het getal 17, waaruit het Hebreeuwse woord TOV (9-6-2) (ons woord ´tof´ ontstaat met de 

betekenis GOED.  

Twee (2) betekent volgens Swedenborg ´het één zijn´, van het goede. Drie (3) betekent ´het 

volle´ (denk aan een cirkel!), de ware dingen. Vijf betekent ´veel en iets´. Zeven betekent 

´het heilige´.  

Uit de 2 verrijzen de volgende getallen:  4 8 16   

      400 800 1600 
      4000 8000 16000 
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Omdat zij vanuit dit enkelvoudige door vermenigvuldiging in zichzelf verrijzen en daarna met 10 (dus 
4 8 16   ontstaat als volgt:  4+4 = 8 + 8 = 16 
 

Uit de 3 verrijzen de volgende getallen:  6 12 24 

      72 144 1440 144000 
 

Uit de 5 verrijzen de volgende getallen:  10 50 100 

      100 1000 100000 
 

Uit de 7 verrijzen de volgende getallen:  14 70 700 

        7000 70000 

 
Omdat 3 het volle betekent en omdat het volle ALLES is, wordt daaraan het getal 12 ontleent 

, want het betekent ´alle dingen en allen´. En omdat de ware dingen vanuit het goede is 

ontstaat dit omdat dit oprijst vanuit de 3, vermenigvuldigd met 4.  

Van de drie wordt gezegd: ´van de ware dingen´,  en van de vier wordt gezegd: ´van het 

goede´. Twaalf betekent daarom: ALLE DINGEN.  

Iedere stam van Jakob betekent het een of ander universele (er bestaan hier dus meer van!) én 

de essentiele kerk. De 12000 vanuit iedere stam van Israel waren allen gezegend. Het waren 

zij, die opgenomen waren.  

Swedenborg beschrijft het zo, dat we de getallen niet letterlijk moeten opvatten, maar 

veelmeer symbolisch. 12000 van één stam uit Jakob betekenen 12000 figuurlijk. Daarom 

betekenen alle stammen van Jakob (=Israel), dus samen de 144000: ´zij die in de ware 

dingen vanuit het goede zijn´. 

Iedereen, waar zij ook maar op aarde zijn (Redaktie: de verstrooide Joden) symboliseren de 

kerk van de Heer en maken deze kerk, zijn deze kerk. Want schrijft Swedenborg: ´Waar 

immers zijn nu die stammen en waar waren zij toen dit door Johannes werd beschreven? Zijn 

zij niet over een groot deel van het aarderijk verstrooid. Aan niemand is het bekend, waar zij 

zijn, uitgezonderd de stam van Juda.´ 

Toch wordt daarvan gezegd dat zij geregeerd moeten worden zodat zij door de Heer worden 

binnengeleid in de hemel en met Hem zijn.  Bekend is dat ELF van de genoemde stammen uit 

het land Kanaan waren verbannen vanwege de afgoderijen en andere gruwelen. Zo ook met de 

Joodse natie. Daarom moet onder de stammen van Jakob geen stammen worden verstaan en 

dat er onder 12000 niet (letterlijk) verstaan wordt de 12000. Wat dan wel? Allen die in 

de ware dingen vanuit het goede zijn. Allen die van de 

kerk van de Heer zijn. (Redactie: Dat kunnen ook wij zijn, de geestesvrienden 

van Lorber, dat kunnen kerken zijn, die met de Heer verbonden, dat kunnen de broeders en 

zusters uit de Islam zijn, die ook met ALLAH (= de Heer) verbonden zijn.) 
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Elke stam van Jakob of Israel staat op zichzelf met een karakteristieke universele betekenis. 

Er zijn oneindige verscheidenheden van de goede dingen en daaruit de ware dingen. De 

algehele hemel is geordend naar karakteristieke aandoeningen. Het  getal 144000 is het getal 

12000 met 12 vermenigvuldigd.  Alle ware dingen vanuit het goede betekent dus ten aanzien 

van de geslachten en de soorten daarvan als gehele samenvatting. 

In de Bijbel wordt herhaaldelijk gesproken over de maten in getallen. (Openb.21:17): ´En hij 

mat haar muur op honderd vier en veertig ellen, [naar] de maat eens mensen, welke des engels was.´ 

De maat van de muur is 144 ellen en de muur heeft 12 fundamenten en op de 12 poorten staan 

de 12 namen geschreven van de 12 stammen en op de 12 fundamenten de 12 namen van de 

apostelen. De fundamenten bestonden uit 12 kostbare stenen. ´En zij had een groten en hogen 

muur, en had twaalf poorten, en in de poorten twaalf engelen, en namen daarop geschreven, welken 
zijn de [namen] der twaalf geslachten der kinderen Israels´. (Openb.21:12) ´En de muur der stad had 
twaalf fondamenten, en in dezelve de namen der twaalf apostelen des Lams.´ (Openb.21:14 e.v.) 
 

In Openbaring 21:16 wordt gesproken over het hemelse Jeruzalem. De stad lag vierhoekig en 

haar lengte is zo groot als de breedte; en hij mat de stad met een rietstok op 12000 stadien, de 

lengte, de breedte en de hoogte waren even gelijk. 

 

Omdat er een uitbeeldende kerk moest worden ingesteld werd door de Heer voorzien dat 

Jakob 12 zonen kreeg. NUM.1:44:´Dezen zijn de getelden, welke Mozes geteld heeft, 

en Aaron, en de oversten van Israel; twaalf mannen waren zij, elk over het huis zijner vaderen.´ 

 

Twaalf vorsten van Israel waren tot in de INWIJDING van het altaar. Zo werden er ook 12 

mannen uitgezonden om het land Kanaan uit te vorsen. (Kanaan betekent hier de kerk). In de 

Bijbel wordt zo vaak in menig samenhang over de 12 geschreven. Elke stam van Israel 

symboliseert een aanduiding. Zo hier bijvoorbeeld Juda: ´De liefde tot de Heer!´ 

 

Allen die worden aangeduid met de 12000 vanuit iedere stam of met de 144000 

GEZEGELDEN op de voorhoofden. Dat zijn diegenen die de Heer erkennen en Hem 

liefhebben. De uitbeelding van de hemel valt volgens de orde waarin de 12 stammen worden 

genoemd. De Heer liefhebben is niet Hem liefhebben naar de persoon maar leven volgens 

Zijn leer.  

 

Johannes de evangelist schrijft: ´In dien dag zult gij bekennen, dat Ik in Mijn Vader [ben], en gij in 

Mij, en Ik in u. Die Mijn geboden heeft, en dezelve bewaart, die is het, die Mij liefheeft; en die Mij 
liefheeft, zal van Mijn Vader geliefd worden; en Ik zal hem liefhebben, en Ik zal Mijzelven aan hem 
openbaren. Judas, niet de Iskariot, zeide tot Hem: Heere, wat is het, dat Gij Uzelven aan ons zult 
openbaren, en niet aan de wereld? Jezus antwoordde en zeide tot hem: Zo iemand Mij liefheeft, die 
zal Mijn woord bewaren; en Mijn Vader zal hem liefhebben, en Wij zullen tot hem komen, en zullen 
woning bij hem maken. Die Mij niet liefheeft, die bewaart Mijn woorden niet; en het woord dat gijlieden 
hoort, is het Mijne niet, maar des Vaders, Die Mij gezonden heeft. (Joh.14:20,21,23,24) 
 
Nog iets over de laatste stam van Israel. (Het voert te ver alle stammen apart te beschrijven).Benjamin 
betekent in de oorspronkelijke Hebreeuwse taal: ´zoon van de rechterhand´. Hij was geboren in 
Bethlehem. (Het ware wordt hier verbonden met het goede in het natuurlijke!) (Gen.35:16-19). Naast 

Jezus en Benjamin, was ook David in Bethlehem geboren. (1Sam.17:12, Micha 5:1) 
 

     .*.*.*.*.*.* 
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ISRAEL 
 

Is Israël en zijn bewoners in de loop der jaren veranderd? De inval van Hamas op 7 oktober is 

in scène gezet door Israël, niet door Hamas zelf. (Geinteresseerden kunnen het complete 

uitgewerkte script daarover gratis toegezonden krijgen!). De  huidige Israëli's zijn geen joden, 

maar zionisten. (Khasars). Alleen de weinige orthodoxe joden zijn de Hebreeuwse joden, en 

zij willen geen Israëlitische staat! Is er democratie in Israël? Net zo weinig als in Europa of de 

VS. Is het huidige Israël Gods volk? Deze status bestaat al tweeduizend jaar niet meer. Dat 

gold alleen in de tijd van het Oude Verbond! Ten tijde van Jezus in Palestina waren er niet 

veel meer echte joden (Hebreeers), maar de stad HEBRON is er nog van afgeleid. 

 

De Palestijnen werden verdreven! Al in 1948 en veel eerder. Ze moesten hun land verlaten, ze 

werden beroofd van hun thuisland. En stel je nu eens voor dat de buren jouw tuin wegpikken 

of jou het huis uitdrijven om er zelf in te gaan wonen. Zou je dan ook niet in opstand komen? 

Je zou toch wel in actie komen?! Kun je daarom je voorstellen waarom het Palestijnse volk in 

opstand komt? We hebben het niet zozeer over het bestuur van Hamas zelf, maar over de 

mensen, het echte volk van de Palestijnen. 

 

Velen keuren het terugvechten van de Palestijnen met Israel af. Is dat wel reeel?   Wat heeft 

Israël gedaan voor de ontheemden om de Palestijnen een nieuwe plek of land te geven om te 

wonen? Niets, helemaal niets. Steeds meer joden gaan expres naast de Palestijnen wonen, 

zodat de ruimte van hen steeds kleiner wordt. 

 

Tegen Israël zijn is geen antisemitisme, want het zijn helemaal geen Semieten!  Je kunt 

dus tegen Israël zijn, maar wel vóór de (echte) joden! De (echte) joden volgen de Torah, de 

Zionisten (de Kasaren) echter volgen de Talmoed. De joden zijn in het jaar 70 over de hele 

wereld verspreid en hebben daarna nooit een 'eigen' Staat gesticht. Het Israël van vandaag 

wordt in werkelijkheid het ´Nieuw Khazaria´ genoemd.  

 

Jezus Jehovah Zebaoth zei op 28 april 1847 onder andere: '... Zij (de joden) wachten nog 

steeds op een Messias die hen op een dag terug zou leiden naar hun oude beloofde land, en 

van hen een grote en machtige natie zou maken; maar deze Messias zal nooit komen, en zij 

zullen blijven wat ze zijn tot het einde der tijden; daarom, wat gemakkelijk te begrijpen is, 

spelen zij een uiterst nederige rol in het geestelijke rijk en zijn zij de aandacht niet waard. .... ''  
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De feitelijke oorsprong van het huidige Israel ligt in Oost-Europa bij het Turkse volk van de 

Khasaren, wiens heerser de joodse religie in zijn land introduceerde. Deze joden worden ook 

Ashkenazi genoemd. Velen van hen kwamen pas in latere eeuwen naar de Duitstalige 

gebieden. Het land Israël bestaat niet meer op deze aarde sinds 70 na Christus. Het werd 

volledig platgewalst en verwoest door de Romeinen en alle leden van het joodse volk werden 

met de wind verstrooit. De huidige zogenaamde Staat Israël is eigenlijk de ´Nieuwe 

Khazaria´. Zij hebben het  land Palestina eenvoudig bezet, inclusief haar bewoners.   

 

Mochten er Lorberlezers zijn die hiervan schrikken of dit niet willen lezen, dan luidt het 

advies. Doe alsjeblieft zelf ook onderzoek. De Heer heeft ons in de twaalf uren heel uitvoerig 

uitgelegd, waarom zulke dingen gebeuren. Geen enkel mens kan dit ontkennen. Zelfs in de 

periode van Hanoch zien we de listige politieke strategie. We dienen wakker te blijven en 

onze ogen hiervoor niet te sluiten. In het woord politiek ligt verborgen, maar duidelijk 

leesbaar het woord POLITIE. In plaats van bescherming, krijgen we te maken met 

gecontroleerd worden. (in de politiek, wel te verstaan!) 

 
In de Bijbel staat dat Israël Gods oogappel is. Het is Gods volk, staat er.  Waarom is Hamas 

Israël  binnengevallen? De volgende teksten uit Jakob Lorber kunnen in dit verband 

opheldering geven. Ongeveer 2.000 jaar geleden gebeurde op kleinere schaal in het zuidelijk 

deel van Gaza precies hetzelfde: ´Van de kust van Palestina waren namelijk heel wat ouders 

weggevlucht uit angst voor Herodes, de kindermoordenaar, en zij vertelden aanstonds welke 

gruweldaden Herodes in en om Bethlehem en in heel Zuid-Palestina, nota bene met behulp 

van Romeinse soldaten, verrichtte!´ ´Want ooit leidde Hij de kinderen van Israël vanuit 

Egypte naar het beloofde land Palestina, dat toen nog Kanaän heette.´ (JJ-1-47:9, 1-45:6) 
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Wat is er van de echte joden,  van de echte Israëliërs nog van overgebleven? Ten tijde van 

Jezus in Palestina waren er niet zo heel veel echte trouwe gelovige joden, maar nog zeer 

magertjes. Hoeveel te meer is er in 2023-2024 daar nog van overgebleven? Jezus zei: ´Maar 

tel nu eens hoeveel joden er zijn die zich niet door de mammon van deze wereld hebben laten 

verleiden en verlokken! In alle steden van Galilea, Judea, Palestina, Kanaän en Samaria en 

nog andere landstreken zullen jullie er nog geen honderd aantreffen die van oudsher de 

waarheid volgens Mozes en de profeten in hun hart en in hun daden hebben nagevolgd 

en bewaard. Alleen in deze tijd heeft door Mijn onderricht een groter aantal zich weer 

opnieuw naar de oude waarheid gekeerd, en wel voornamelijk uit de klasse der armen. 

[GEJ.09_193,14] 

De engel Rafael zei: ´Het land Kanaän is gegeven aan de kinderen van Jehova, en goden 

zullen daarin wonen.' En dus zijn jullie nu in het land van de goden, en daar hebben jullie te 

maken met goden en niet met louter wereldse mensen, net zoals jullie. Maar als je iets van de 

goden wilt krijgen, moet je het ze eerst heel serieus kunnen vragen, anders zullen de goden 

hun mond houden en je geen onderricht en geen advies geven. - Begrijp je me?´ (bijvoorbeeld 

Melchizedek bij de aartsvader Abraham!)  (GJE7-41:2) 

´Als het al afschuwelijk en schandelijk is dat een mens één, twee of drie van zijn broeders 

bedriegt, hoeveel afschuwelijker moet het dan in de ogen van God zijn als mensen zichzelf 

met alle geweld weten te kronen en te zalven, om vervolgens onder die kroning en zalving 

hele naties te bedriegen voor hun eigen genotzuchtige voordeel op alle denkbare manieren, 

hetzij door de zogenaamde wijsheid van de Staat, hetzij, als dat niet zou lukken, door wreed 

openlijk geweld!´ [GZ.02_092,04] 

´Overal verbiedt Hij uitdrukkelijk alleen deze activiteit, maar hier al het verlangen, omdat het 

gevaar dat daaruit voortvloeit voor de geest te groot is. Het trekt de geest volledig weg van 

God en keert hem volledig naar de hel. Je kunt dit zien aan het feit dat iedere andere zondaar 
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wroeging voelt na een zondige daad, terwijl de rijke speculant zich verheugt en triomfeert 

over een gelukkig geslaagde speculatie.´ [GS.02_092,15]  

De volgende tekst noemt de woeker de afgrond van de geopende hel voor zulke mensen. ´Dit 

is de echte triomf van de hel, en daarom probeert de vorst van de hel de mensen bij 

voorkeur op alle mogelijke manieren te vervullen met liefde voor de rijkdom van de 

wereld, omdat hij goed weet dat ze voor de Heer het meest verfoeilijk zijn als ze met deze 

liefde vervuld zijn en dat Hij daarom het minste medelijden met hen heeft!´ [GS.02_092,16] 

 
 

Openbaringen, het laatste boek van de Bijbel is veelzeggend over zowel het huidige materiële 

gebeuren als het geestelijk gebeuren.  

Zie, Ik geef [u enigen] uit de synagoge des satans, degenen, die zeggen, dat zij Joden zijn, 

en zijn het niet, maar zij liegen;… (Openb.3:9) 

En de grote draak is geworpen, [namelijk] de oude slang, welke genaamd wordt duivel en 

satanas, die de gehele wereld verleidt, hij is, [zeg Ik], geworpen op de aarde; en zijn engelen 

zijn met hem geworpen. (Openb.12:9) 

 

En een derde engel is hen gevolgd, zeggende met een grote stem: Indien iemand het beest 

aanbidt en zijn beeld, en ontvangt het merkteken aan zijn voorhoofd, of aan zijn hand… 

(Openb.14:9) 

 

Alle sympathisanten van de Rothschilds (een geheime duistere orde, waaronder ook de 

vrijmetselaars) doen mee aan mensenoffers, kinderoffers (kindermisbruik zoals pedofilie) en 

kannibalisme. Ten tijde van het Kindje Jezus was dit niet onbekend. (Jeugd van Jezus, 

hfdst.69) 

 

Een Griek zei in het bijzijn van Jezus: "Wat het geloof voorschrijft moet iemand doen, 
als hij voor zichzelf geen wijzere tegenargumenten heeft. Maar vanaf nu moet jullie 
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geloof zich meer ontwikkelen, dan zullen jullie inzien dat de verheven goden zeker 
geen mensenoffers uit onze handen verlangen, omdat zij zelf talloze middelen in 
handen hebben om naar believen honderdduizenden mensen van deze aarde weg te 
nemen." [GEJ.03_083,04] 

In GEJ.02_089,10 is er nog eenmaal sprake van satanisme. De toenmalige joden werd beloofd 

een hemels Kanaan te zullen krijgen als hun leefwijze er ook naar zou zijn. (Hebr.11:16). 

Jezus heeft vaak beklemtoond: ´Mijn koninkrijk is niet op een geografische locatie´. 

(Joh.18:36) God is niet geïnteresseerd in een militaire natie die oorlog voert en mensen dood.  

 

Judas vatte het letterlijk op en verwachtte een groot Jeruzalem met Jezus als alleenheerser, als 

grootste wereldleider. Maar hij vergistte zich deerlijk. Hij zocht het buiten zichzelf: macht en 

aanzien bij Jezus. Hij wilde niet transformeren, maar Jezus sprak niet van een aards rijk, maar 

over een hemels rijk. 

 

Er is veel misverstand over om een jood of een Israëliet te zijn, of een nakomeling van 

Abraham. Abraham was een zuiver oprecht mens. Hij was niet sluw en hij deed niet mee aan 

occulte praktijken. Hij bleef zijn Schepper trouw. De Heer zei daarom tegen hem: ´Jij zult 

een vader zijn van alle mensen in de gehele geschiedenis. Er zal een groot volk uit jou 

voortkomen en zij zullen uit alle volkeren ter wereld komen en dit zal Israël  heten´. 

 

 
             Benjamin Netanyahu laat hier de nieuwe Israelische kaart zien, dit was voor 7 oktober 

 

Israël  betekent ´mens van God, prins van God´. (Royal child of God). Een koninklijk kind 

van de Schepper. Maar de afstammelingen van Adam verlieten hun Schepper en keerden 

terug naar het duistere kwaad. Zij gingen terug naar het vereren van demonen en mensen, 

kinderoffers.  

 

In het Bijbelboek Galaten 3:16 wordt gesproken over het geestelijke zaad. Mensen met een 

zuiver hart, maar omringd door het kwaad, betreden Zijn voetstappen. Jesaja en Paulus 

maakten duidelijk dat slechts een zeer klein gedeelte van het oude Israël  het werkelijke 
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Israël  was. ´En Jesaja roept over Israël : Al ware het getal der kinderen Israëls gelijk het zand 
der zee, zo zal het overblijfsel behouden worden´. (Rom.9:27) 

 

Het waren 2.000 jaar geleden de joden die Jezus verwierpen, want eertijds wilden zij een 

militair politiek koninkrijk. Zij wilden de Romeinen verslaan en een militaire natie stichten 

die over de hele wereld zou heersen. Zij interpreteerden de Schrift op een zeer aardse manier. 

 

De doctrine van het Zionisme gaat terug naar de tijd van het oude Jeruzalem. Zij hebben Jezus 

vermoord en enkele apostelen afgeslacht. Israël  is erg verdeeld in haar geloofsstroming, velen 

van hen zijn atheïstisch. Golda Meïr, de vierde premier van Israël, identificeerde zich 

cultureel gezien sterk met het Jodendom, maar was verder een uitgesproken atheïst. Een van 

haar bekende uitspraken waarmee ze dat benoemde luidde: ´Ik geloof in het joodse volk, en 

het joodse volk gelooft in God.´ 

 
Het Israël van nu is niet meer het echte Israël. Volgens Jakob Lorber zullen alle joden over de 

gehele wereld verspreid blijven. [GEJ.10_197,04] Het gebruik van de Davidsster en de naam 

Israël  maakt je nog geen Israël. Het is een eeuwigdurend conflict geweest tussen de twee 

bevolkingsgroepen: de Israëliërs en de Palestijnen. Maar dat is niet wat er nu echt aan de hand 

is.  

 

Het zijn de verborgen elites die op de achtergrond dit conflict expres hebben veroorzaakt, 

zodat zij financieel er op vooruit gaan. Het gaat hier om ongekend veel geld, oorlog als 

verdienmodel. Het is een oorlog tussen de Deep State en de hele mensheid. Zowel aan de 

kant van Israël als aan de kant van de Palestijnen zijn daarvan nu vele slachtoffers. 

 

In het navolgende zegt de Heer: Ik zeg: "…Tot grote beschaming van vele 

joden, die Gods woord en Gods geboden hebben en waarvan het gehele hart 
toch vol leugen en vol bedrog, vol twist, toorn, echtbreuk en allerlei hoererij is. 
Daarom zal het ook gebeuren dat, zoals Daniël getuigt, het aan David beloofde 
rijk van de Joden wordt afgenomen en aan de heidenen gegeven zal worden, 
en dat de nakomelingen van de zoon van Hagar zullen heersen over de 
nakomelingen van Isaäk, hoewel in deze tijd (2.000 jaar geleden!) al het heil 
voor de gehele wereld afkomstig is van de stam van Juda.” (GJE2-107:10) 
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Abraham zei op de berg der verheerlijking tegen Jezus: ´O Heer Jehova Zebaoth, zo weinig 
reden heb ik om mij over mijn nakomelingen te verheugen! Waarlijk, de 
nakomelingen van Hagar zijn in hun handelwijze veel beter dan de nakomelingen 
van Sara!´ [GEJ.07_162,04] 

Noach zei tegen zijn twee zonen: "Lof zij God, Hij breidt het geslacht van Sem uit! Laat 

Kanaän zijn dienaar blijven! Zo spreidde God ook Jafeth uit en liet hem in de tenten van 

Sem wonen; maar laat Kanaän zijn dienaar blijven!" [HGt.03_363,12] 

´Maar toen Nimrod zeer machtig werd voor de mensen, en toch zeer vroom was, dat hij de 

doder Gods werd genoemd, dacht Ham, die nog lang goed leefde: "Wie zullen de kinderen 

Gods zijn dan de kinderen van Chu, en Kanaän zal hen dienen?´ [HGt.03_365,03] 

´Maar wat is er groter in de wereld dan een usurperende staatsmacht, die, van goddelijke zijde 

bezien, nooit volgens de goddelijke raad handelt, maar alleen volgens haar wereldse 

staatswijsheid, die bestaat uit politiek en diplomatie, de volkeren onderwerpt en haar macht 

gebruikt voor haar eigen pompeuze uitbuiting en consumptief welzijn?´ [GS.02_092,07]  

De volgende tekst noemt woeker voor zulke mensen de afgrond van de geopende hel. ´Dit is 

de ware triomf van de hel, en de vorst van de hel streeft er dan ook naar om mensen bij 

voorkeur op alle mogelijke manieren te vervullen met liefde voor de rijkdom van de 

wereld, omdat hij heel goed weet dat ze voor de Heer het meest verfoeilijk zijn als ze met 

deze liefde vervuld zijn en dat Hij daarom het minste medelijden met hen heeft!´ 

[GS.02_0,16] 

De Heer zal volgens de beschrijving van Lorber NIET terugkomen in het land van Israël , die 

nu duister heidens is geworden. Wel in landen, die Hem nog dienen, zoals ergens in Amerika. 

Israël zal in de naaste toekomst weer opgelost worden in voor de tweede keer met alle winden 

verstrooid.  
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´Het derde beest, dat op een "lam" lijkt en ook "twee horens" heeft, is de algemene industrie 

die het waterdier zeer steunt en uiteindelijk zelfs verafgoodt. En met zijn twee horens tegen de 

(hoofd)geboden van de liefde afgaat! Kijk maar naar Amerika en Engeland. Hoezeer dit derde 

beest echter precies zo'n industrie is, kun je bijvoorbeeld zien aan de wrede mishandeling 

van kinderen in de Engelse en Amerikaanse fabrieken, omdat ze vaak van vijf uur 's 

ochtends tot meer dan negen uur 's avonds moeten werken, constant staand, bijna 

halfnaakt, en dit vaak al vanaf hun achtste jaar. Ze krijgen geen enkele instructie - behalve 

die van hun industriële slavenbestaan! O, als jullie de aard van de industrie met Mij en door 

Mij zouden zien, dan zouden jullie zeggen: "O Vader, dit is de draak zelf!´ 

[HiG.01_41.05.07,07-09] 

Bijna de gehele aardebewoners aanbidden het tweede, gewonde beest volledig. Koningen, 

prinsen en andere (industriële) stichters en uitvinders worden overal aanbeden? Er worden 

overal ter wereld monumenten voor hen opgericht. Hoe barbaars is het om mensen te laten 

geloven dat Ik zelfs door gruwelen aanbeden mag worden! (Maar dit duurt maar 
heel kort!) [HiG.01_41.05.07,10]   

 
´Zie het bedrog van de bewoners van de aarde! Het beeld van het beest met de zwaardwond 

van alle politieke gerechtigheid is nu volledig tot leven gekomen! De mensen werden 

gedwongen dit beeld met hun bloed op te wekken! En nu is het versierd en spreekt en beveelt, 

doodt en wordt aanbeden door alle wormen en likkebaarden, die daarom "geleerden" en 

"journalisten" worden genoemd, en nog steeds door een aantal bromvliegen, die overal iets 

van moeten hebben om daarmee iets te verdienen, zonder te werken´. [HiG.01_41.05.07,11] 

´Maar als iemand dit beest niet durft te aanbidden, zal hij snel beseffen hoeveel het in 

wereldse termen voor hem heeft gedaan!´ [HiG.01_41.05.07,12] 

 

´Maar dit is de "geest" (of het "leven") in het beeld van het beest, dat eigenliefde en hebzucht 

de hoogste piek hebben bereikt in alle wereldse groten, dat is het volledige getal 666, waarbij 

eigenliefde gelijk is aan 600, de gestolen bliksem gelijk is aan 60 (d.w.z. het goddelijke gebod 

wordt tienvoudig toegepast voor eigenbelang!) en naastenliefde ten slotte slechts gelijk is aan 

6 (d.w.z. de meest volmaakte slavernij geldt)! - In plaats van voor 1 honderd te geven, eist 

men voor 1 honderd!)  

Is het niet de zucht naar macht, hetzij door macht, hetzij door verstand? - Zeg eens of een 

mens iets kan doen zonder dit merkteken? Wat is de mens zonder dit merkteken voor de 

mens? [HiG.01_41.05.07,14]   

Richteren 1:18-19. “En Juda nam Gaza met de hele stad in: “En Juda nam Gaza in met zijn 

grondgebied … Nu was Jahweh met Juda, en zij namen het heuvelland in bezit.” 

´Jesaja zei. ´En nu zegt de HEER, Die Mij Zich van [moeders] buik af tot een Knecht 

geformeerd heeft, dat Ik Jakob tot Hem terugbrengen zou; maar Israël  zal zich niet 

verzamelen laten; nochtans zal Ik verheerlijkt worden in de ogen des HEREN, en Mijn God 

zal Mijn Sterkte zijn.´ Verder zei de Heer via Jesaja: ´Het is te gering, dat Gij Mij een Knecht 

zou zijn, om op te richten de stammen van Jakob, en om weer te brengen de bewaarden in 

Israël; Ik heb U ook gegeven tot een Licht der heidenen, om Mijn heil te zijn tot aan het einde 

der aarde.´  (Jes.49:5,6)  
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Israël, o Israël, wees toch vredelievend tegenover alle mensen op de wereld, ook jegens 

jullie buren en in het bijzonder tegenover de Palestijnen, want ook zij zijn jullie 

broeders en zusters…. 

 

      .*.*.*.*.*.*   

        

De Filistea 
Twee strijdende partijen van een coalitie, die in 1948 en 1967 ook al samen tegen Israël 

streden, maar nog niet compleet vernietigd werden zoals later in diezelfde Psalm voorzegd 

wordt. Het zijn directe buren van Israël, waar Ezechiël 38 juist spreekt over de secundaire 

buren Turkije, Iran, Libië, Sudan en Rusland.   

Wat we nu echter zien, is dat met name Gaza gebrand is op de vernietiging van Israël, en ook 

Hezbollah in Libanon misbruik probeert te maken van de chaotische situatie. De P en de F 

zijn in het Hebreeuws dezelfde letter, maar worden door een stip onderscheiden. Hoewel de 

huidige Palestijnen etnisch lang niet altijd terug te voeren zijn op de oorspronkelijke 

Filistijnen, zijn de namen wel verwant.   

"Wee de zorgelozen in Sion, en de onbezorgden op de berg van Samaria, de 

beroemdsten van de  voornaamste van de volken, en tot wie het huis van Israël komt.  

Trek naar Kalne en kijk er rond; ga vandaar naar het grote Hamath, en daal af naar 

Gath van de Filistijnen. Zijn ze beter dan deze koninkrijken? Is hun gebied groter dan 

uw gebied?  U, die de  onheilsdag  ver van u afhoudt, maar de zetel van het geweld 

[Hamas] naderbij brengt.” ´Gaat over naar Kalne, en ziet toe; en gaat van daar naar 

Hamath, de grote [stad], en trekt af naar Gath der Filistijnen; of zij beter zijn dan deze 

koninkrijken, of hun landpale groter dan uw landpale?´ (Amos 6:1-3) (Hamath wordt 

uitgesproken als Hamas!  Hamas betekent ´geweld´ of ´de dood´) 

  

Hamas is mede dankzij Israël ooit opgericht om de PLO destijds vleugellam te maken. Dat is 

blijkbaar nogal uit de hand gelopen Besef goed dat dit Israël nog niet het wedergeboren Israël 

is waar aan het einde van Ezechiël 37 over gesproken wordt.   
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"Daarom heb Ik ook gezegd: Ik zal hen niet van voor uw ogen verdrijven, maar zij 

zullen u tot prikkels in uw zijden zijn, en hun goden zullen u tot een valstrik zijn." 

(Richt.2:3) 

 We weten in elk geval dat Israël in de tijd van Jozua de volken niet verjoeg of vernietigde, 

zoals God hen opdroeg, waardoor ze hen nog steeds als "prikkels in hun zij" zijn. In die zin is 

het anno 2023 zeker te duiden. Veel van de gebieden die in Richteren 1 genoemd worden, zijn 

bijzonder genoeg nog steeds gebieden waar veel "Palestijnen" wonen.   

Wat veel mensen echter niet weten is dat het Hebreeuwse woord Hamas letterlijk 'geweld' en 

'valse getuigenis' betekent. Wat het nog interessanter maakt is dat het woord Hamas in de 

Bijbel enkel gebruikt wordt wanneer het gaat om geweld tegen het Joodse volk. Het 

Arabische leenwoord van het Hebreeuwse woord Hamas betekent ook moed of moedig zijn, 

waardoor het veilig lijkt te stellen dat het de betekenis van het Arabisch leenwoord moet zijn 

geweest waarom de groepering Hamas voor deze naam gekozen heeft. Aan het begin van het 

eerste boek van de Bijbel, maakt de HEER het heel duidelijk dat het lot van degene die 

geweld hanteert de dood betekent.   

Het woord Hamas komt ook voor in de Psalmen. De Psalmisten smeken om genade en 

bevrijding uit de handen van mannen van de Hamas. De vijanden van Gods volk worden in 

Psalmen omschreven als 'mensen wreedheid briessen' (Psalm 27:12). De woningen van 

Hamas worden 'de donkere plekken van de aarde genoemd'. (Psalm 74:20).   

Twee passages uit de Bijbel verwijzen misschien naar de tegenwoordige Israel-oorlog. 

(Obadja 10 en Joel 3:19). Deze verzen spreken specifiek over het geweld door Edom, een 

andere naam voor Esau, de voorvader van de Arabieren, op Jacob en Juda, voorvaderen van 

het Joodse volk. 
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"Want samen hebben zij in hun hart beraadslaagd; dezen hebben een verbond tegen U 

gesloten: de tenten van Edom en de Ismaëlieten, Moab en de Hagrieten, Gebal, Ammon 

en Amalek, Palestina met de bewoners van Tyrus." (Ps. 83:6-8,)   

Afgaande op wat Obadje zegt zal 'vanwege het geweld tegen uw broeder Jakob schaamte u 

bedekken en zult u voor eeuwig uitgeroeid worden'. Joël zegt dat 'Edom zal worden tot een 

woeste wildernis vanwege het geweld tegen de Judeeërs: in hun land hebben zij onschuldig 

bloed vergoten'. 

                         In het volgende nummer: 

 
Johannes uit Duitsland over de actuele wereldsituatie 
Johannes de Evangelist 
Hoe zijn onze geestgenoten ertoe gekomen om de Jakob-Lorber-Geschriften te lezen of te 
bestuderen? 

De Hebreeuwse letters 
Bruno Gröning 
Oorlogen 
Jij bent als Abraham 
Herinnering aan een vorig leven? 
 

               Te verwachten in maart  
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